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رئیس جمهور با اشــاره به ضرورت حضور میدانی 
دولتمردان برای غلبه بر مشکلات مزمن کشور تاکید 
کرد: لذت من با مردم و در میان مردم بودن، گوش 
سپردن به سخنان و رفع دغدغه های آنان است. 
لذت بخش ترین لحظات زندگی ام زمانی است که 
احساس کنم گره ای از زندگی مردم گشوده شده 

است.
به گزارش ایلنا، سیدابراهیم رئیسی ظهر دیروز جمعه در ادامه 
برنامه های دومین روز از سفر استانی دولت مردمی به کرمان، 
در اجتماع اقشــار مختلف مردم جیرفت، گفت: مردم متدین و 
انقابی این منطقه حقیقتاً در انقاب اســامی و دفاع مقدس 
خوش درخشــیدند و در اعتقــادات و باورها صادق و ثابت قدم 
هســتند. گواه صدق این مردم هم تقدیم شــهدا، جانبازان و 
ایثارگران در مسیر انقاب اسامی است.وی با یادآوری تاش ها 
و دغدغه های شهید حاج قاسم سلیمانی برای رفع مشکات و 
محرومیت از استان کرمان به ویژه مناطق جنوبی آن، خاطرنشان 
کرد: باور شهید سلیمانی این بود که مردم جنوب کرمان، بسیار 
صادق، وفادار به انقاب اسامی و ولایت، پایبند به خون شهدا 
و دارای بصیرت و زمان شناسی هستند.رئیس جمهور با تشریح 
ویژگی های مردم جیرفت و نقش آن ها در اقتصاد کشور، اظهار 
داشت: مردم این منطقه حقیقتاً پرتاش، نقش آفرین در استقال 

کشور و خستگی ناپذیر هستند. محور اقتصاد در جیرفت کشاورزی 
است که بسیار در تامین امنیت غذایی کشور اهمیت دارد و حتماً 

باید موانع توسعه آن رفع شود.
رئیسی با اشاره به اهمیت توسعه برنامه ریزی شده و هدفمند 

کشاورزی برای تامین کالاهای اساسی کشور، تصریح کرد: در 
تامین کالاهای اساسی امروز نیازمند واردات هستیم اما کشور ما 
در حوزه کشاورزی از جمله در استان کرمان و منطقه جیرفت، 
دارای ظرفیت های عظیمی است که بالفعل کردن این ظرفیت ها 

می تواند گام بزرگی در جهت استقال غذایی و تامین کالاهای 
اساسی در کشور به شمار آید.وی با اشاره به سفر قبلی خود به 
جیرفت که برای کمک به سیل زدگان این منطقه بوده است، 
گفت: تهدید سیاب باید روش های علمی کنترل و تبدیل به 
فرصتی برای رونق کشــاورزی شود. یک راهکار مهم در این 
منطقه احداث ســدی است که ساخت آن در این منطقه مدت  
زیادی با عنوان سد جیرفت یا بند خرم مطرح است، اما اجرایی 
نشده است.رئیس جمهور با تاکید بر اینکه سیاب، کشاورزی و 
زندگی مردم را در منطقه جازموریان به خطر می اندازد، تصریح 
کرد: با توجه به تجارب گذشته درست نیست که یکبار دیگر سیل 
و خســارت آن را تجربه کنیم. روشن است اینجا باید سیل بند 
و ســد ایجاد شود و اقداماتی صورت گیرد تا مردم دیگر نگران 
سیل نباشند. بر همین اساس اجرای این سد جزو مصوبات سفر 
استانی قرار خواهد گرفت و تاکید کرده ام مراحل اجرایی آن هر 
چه سریع تر آغاز شود و ان شاالله در مدت ۱,۵ سال آینده حتما به 
نتیجه برسد.رئیس جمهور با ابراز تاسف از اینکه با وجود گذشت 
۱۵ سال، هنوز مصوبه ایجاد منطقه ویژه اقتصادی جازموریان 
اجرایی نشــده است، خاطرنشان کرد: اگر جازموریان به عنوان 
منطقه ویژه اقتصادی فعال شود حتماً تولید و اشتغال در اینجا 
رونق پیــدا خواهد کرد.وی با تاکید بر اینکه مســأله بیکاری 
بســیاری از مردم را رنج می دهد، تصریح کرد: شــرکت های 

بزرگ معدنی منطقه باید به مسئولیت اجتماعی خود در قبال رفع 
مشکات مردم و توسعه منطقه توجه داشته باشند. با فعال شدن 
شرکت های اقتصادی در این منطقه این ظرفیت وجود دارد که 
مصوبه ایجاد منطقه ویژه اقتصادی در جازموریان علی رغم تاخیر 
۱۵ ســاله سریعا اجرایی شود. رئیسی ضمن تاکید بر اینکه در 
بهره برداری از معادن منطقه باید تحول ایجاد شود، خاطرنشان 
کرد: در خصوص واگذاری های مسئله دار در ادوار گذشته، حتما 
خلع ید انجام شده و ان شاء الله به زودی این معادن به افراد اهل 
واگذار و نگرانی مردم مرتفع خواهد شد.رئیس جمهور با ضروری 
دانستن رفع مشــکات جاده های مواصاتی استان به بازدید 
خود از منطقه زهکلوت و روستای »کروچان« با وجود طوفان 
شن اشاره کرد و گفت: مقدمات شهرستان شدن این منطقه در 
استان انجام شــده و در وزارت کشور هم به تصویب رسیده و 
دولت هم این موضوع را پیگیری خواهد کرد.وی با اشــاره به 
درخواســت های مردم برای استان شدن مناطق جنوبی استان 
کرمان که در دست نوشته های آنان بازتاب یافته بود، با تاکید بر 
اینکه بررسی این موضوع در دستور کار دولت است و ان شاء الله 
انجام خواهد شد، اظهار داشت: با توجه به مطالعاتی که انجام 
شده و ظرفیت هایی که در جنوب استان وجود دارد، حتما ظرفیت 
تشکیل استان کرمان جنوبی وجود دارد و دولت بررسی های لازم 

در این زمینه را در دستور کار قرار داده است.

رئیس جمهور در دیدار با اقشار مختلف مردم جیرفت:

منطقه ویژه اقتصادی جازموریان باید راه اندازی شود
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:

بی برنامگی در وزارت کار به اوج خود رسیده است
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس، گفت: بی برنامگی در وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی به اوج خود رسیده است تا جایی که بعد از گذشت ۵ ماه 

از سال هنوز حقوق بازنشستگان تعیین تکلیف نشده است.
به گزارش بازار، ولی اسماعیلی، با بیان اینکه بی برنامگی و رها شدن کارها در وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی به اوج خود رسیده است، گفت: متاسفانه بعد از گذشت ۵ ماه از سال هنوز 
در مورد حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی تصمیم قطعی اعام نشده است و با سهل انگاری 
سازمان تامین اجتماعی و گذشت چندین ماه همچنان چند میلیون نفر در باتکلیفی بسر می برند.
نماینده مردم گرمی و انگوت در مجلس شورای اسامی با تاکید بر اینکه وظیفه شرعی و قانونی 
مجلس نظارت بر اجرای قانون است، ادامه داد: آیا این وضعیت جز مدیریت ضعیف عنوان دیگری 
می تواند داشته باشد، آیا ما نمایندگان ملت جوابی مستدل برای موکان، مردم و بازنشستگان 
گرانقدرمان داریم؟وی یادآور شد: کمیسیون تخصصی اجتماعی هم با تشکیل کمیته ارزیابی و 
نظارت و هم تعیین اعضای هیات تحقیق و تفحص از سازمان تامین اجتماعی قطعا به وظایف 
قانونی و شرعی خود عمل خواهد کرد و به هیچ وجه در برابر منافع ملت با احدی تعارف نخواهیم 
داشت.این نماینده مردم در مجلس یازدهم، با تاکید بر اینکه دولت انقابی آیت الله رئیسی نباید 
تاوان مدیریت ضعیف افراد بی تجربه را بدهد . تصریح کرد: ما در نشست سه شنبه آتی کمیسیون 
اجتماعی اعضای هیات رئیسه  تیم تحقیق و تفحص را انتخاب خواهیم کرد تا هر چه سریع تر در 
سازمان تامین اجتماعی مستقر شوند و انتظار داریم سرپرست وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
هفته بعد تکلیف حقوق سایر سطوح را معلوم نماید در غیر این صورت از تمام ظرفیت قانونی 
خود برای اجرای قانون مخصوصا در مورد وزرایی که عضو هیات امنای تامین اجتماعی هستند، 
استفاده خواهیم کرد.نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسامی، تاکید کرد: معرفی 
هر چه سریعتر وزیر برای وزارتخانه تعاون، کار و رفاه اجتماعی که یکی از مهم ترین وزارتخانه ها 

در مورد معیشت مردم، بازنشستگان و کارگران و ... بوده انتظار مجلس از دولت انقابی است.

مصوبه افزایش ۳۰ درصدی قیمت بلیت هواپیما متوقف شد
برخی ایرلاین ها عمدا هواپیماها را زمین گیر کردند

رئیس کمیسیون عمران مجلس با بیان اینکه« از افزایش ۳۰ درصدی قیمت 
بلیت پروازهای داخلی جلوگیری کرده ایم« گفت: برخی ایرلاین ها عمدا در حال 

زمین گیر کردن هواپیماها هستند.
محمدرضا رضایی کوچی در گفت وگو با تسنیم ، با اشاره به مصوبه سه ماه پیش برای افزایش 
30 درصدی قیمت بلیت پروازهای داخلی توسط شورای عالی هواپیمایی، اظهار کرد: سه ماه 

است که این کار را متوقف کرده ایم.
وی ادامه داد: در این بین برخی شرکت  های هواپیمایی به طور غیرمستقیم هواپیماهای خود 
را زمین گیر می کنند.وی در این باره توضیح داد: به همین دلیل نیز بلیت پرواز به سختی تهیه 
می شود. در زمان حاضر حدود ۱۱۵ فروند از ناوگان مسافری کشور فعال است. این در حالی است 

که ناوگان هوایی مسافربری کشور دارای حدود 400 فروند هواپیماست.
رئیس کمیسیون عمران مجلس در پاسخ به این پرسش که آیا برخی شرکت های هواپیمایی 
عمدا در حال زمین گیر کردن ناوگان خود برای فشار جهت افزایش قیمت ها هستند، گفت: دلیل 
زمین گیر شدن هواپیماها ترکیبی از اقدامات عمدی و غیرعمدی است. به عبارت دیگر ایرلاین ها 
از یک طرف می گویند قطعه نداریم و قطعات معیوب شده است. هم این که  به دنبال افزایش 
قیمت بلیت پروازها هســتند.رضایی کوچی در پاسخ به این پرسش که مجلس تا چه زمانی 
می تواند در برابر افزایش قیمت بلیت پروازها مقاومت کنند، اضافه کرد: این افزایش 30 درصدی 

در شورای عالی هواپیمایی تصویب شده و ایرلاین ها در انتظار اباغ آن هستند.
وی با یادآوری این که ایرلاین ها برای یک ساعت پرواز حدود 930 هزار تومان دریافت می کنند، 
تصریح کرد: با افزایش 30 درصدی یک ساعت پرواز به حدود ۱,2 میلیون تومان افزایش می یابد، 

البته این در صورتی است که شرکت ها تخلف نکنند.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس:
 غافلگیر شدن مسئولان

 در مقابل پدیده تکراری سیلاب قابل پذیرش نیست
به دلیل تکرار این حوادث، باید زیرســاخت های مدیریت بحران در جنوب 
اســتان شکل بگیرد و اقداماتی مانند لایروبی رودخانه ها و احداث بند بتنی 

هرچه سریع تر انجام شود.
به گزارش بازار، معین الدین سعیدی با اشاره به دلایل وقوع سیل های ویرانگر در بسیاری از 
استان های کشور و حوزه انتخابیه خود، گفت: تکرار سیاب در این فصل از سال در سیستان و 
بلوچستان به دلیل پدیده مونسون نشان می دهد؛ این موضوع دیگر غیرمترقبه نبود لذا غافلگیر 
شــدن دائمی مسئولان در مقابل پدیده ای که مدام تکرار می شود قابل پذیرش نیست و باید 
آمادگی لازم را داشــته باشند، هرچند سازمان هواشناسی به موقع پیش بینی کرد اما عواملی 
همچون دستکاری در طبیعت بدون ماحظات زیست محیطی، عدم لایروبی رودخانه ها به 
ویژه رودخانه های فصلی و عدم احداث دایک های حفاظتی در مناطق پرخطر سبب بروز سیاب 
ویرانگر شد.نماینده مردم چابهار، نیک شهر، کنارک و قصرقند در مجلس شورای اسامی ادامه 
داد: سیستان و بلوچستان در منطقه ای واقع شده که منابع آبی پایدار بسیار محدود است اما در 
چنین شرایطی سال 9۸ یک میلیارد مترمکعب آب از مسیر رودخانه باهو به دریای عمان سرازیر 
شد درحالی که می توان با ایجاد بندهای بتنی کوچک و حتی لاستیکی آب را ذخیره کرد و سبب 
تقویت معیشت صدها نفر شد.عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست در 
مجلس شورای اسامی افزود: به دلیل تکرار این حوادث، باید زیرساخت های مدیریت بحران در 
جنوب استان شکل بگیرد و اقداماتی مانند لایروبی رودخانه ها و احداث بند بتنی هرچه سریع تر 
انجام شود، همچنین حمایت های لجستیکی از مجموعه مدیریت بحران ضروری است چراکه 
اکنون بطور مثال فرمانداری منطقه امکانات ندارد که در شرایط سیاب به مردم کمک کند لذا تا 
زمانی که از نظر امکانات لجستیکی در این سطح قرار داشته باشیم باران ها به سیاب تبدیل شده 

و خسارات مالی و جانی به دنبال خواهند داشت.

وعده سازمان برنامه برای تضمین سرمایه گذاری در بازار سرمایه عملیاتی نشد 
عملکرد دولت در بورس خوب نبود

شــریفیان، نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت: قرار بود 
که سازمان برنامه و بودجه اعتبار خوبی را در نظر بگیرد و سرمایه گذاری در 

بورس را تضمین کند که هنوز این مسئله عملیاتی نشده است.
مهدی شریفیان در گفت وگو با بازار، درباره وضعیت بورس، اظهار داشت: فعا وضعیت بورس 
بازتاب خوبی ندارد و عملکرد دولت در حوزه بورس هم خوب نبوده است.وی متذکر شد: البته 
دولتمردان تعهد دادند و گفتند که یکسری اقدامات زیربنایی برای رفع مشکات بورس انجام 
دادند و در آینده نتیجه می دهد.نماینده مردم تهران در مجلس تصریح کرد: از طرف دیگر، قرار 
بود که سازمان برنامه و بودجه اعتبار خوبی را در نظر بگیرد و سرمایه گذاری در بورس را تضمین 
کند که هنوز این مسئله عملیاتی نشده است.شریفیان تاکید کرد: حتما با وزیر امور اقتصادی و 
دارایی صحبت می کنیم تا این مسئله اختصاص اعتبار برای تضمین سرمایه گذاری در بورس 
عملیاتی شــود.وی درباره علت سقوط بازار بورس، گفت: سیاست غلط و اشتباه دولت گذشته 
باعث شد بورس به این وضعیت بیفتد. در فضایی که فشارهای اقتصادی بسیار بالا بود و رکود و 
ورشکستگی در برخی از مجموعه های صنعتی، تولیدی و کارخانه ها وجود داشت، دولت گذشته 

سیاست اشتباهی در زمینه بورس داشت و پول های مردم را جمع کرد.
نماینده مردم تهران در مجلس تصریح کرد: در آن مقطع، عما شــرکت هایی که شاخص 
بورس بودند، شرکت های زیان ده بودند. در دولت گذشته شرکت های زیان ده بورسی، سودده 
نشان داده شدند و عما بازار بورس طوری مهندسی شد که پول را از کف جامعه جمع کردند 
برای اینکه مجموعه خودشان را حفظ کنند.شریفیان اظهار داشت: آن کار اشتباه بود و باعث 
سقوط بورس شد. دولت رئیسی عما یک زمین مین گذاری شده در همه حوزه ها را تحویل 

گرفته است و رفع این مشکات زمان می برد.

معاون وزیر صمت خبر داد؛
 توقف شماره گذاری 

خودروهای تجاری و موتورسیکلت
معاون وزیر صمت در نامه ای به مشــاور وزیر کشــور با اشاره به رسوب 
خودروهای تجاری و موتورســیکلت تولیدی کشور در انبارها اعلام کرد، با 
توجه به کمبود برگه اســقاط، شماره گذاری خودرو های تجاری و همچنین 

موتورسیکلت ها دچار مشکل گردیده است.
به گزارش اقتصاد آناین، منوچهر منطقی در نامه ای به مشاور وزیر کشور در امور فناوری علت 
اصلی حذف الزام برگه گواهی اسقاط برای شماره گذاری خودرو های تجاری و موتورسیکلت را 

کمبود برگه اسقاط و رسوب محصولات تولیدی در انبار ها اعام کرد.
معاون وزیر صنعت اضافه کرد: با توجه به کمبود برگه اسقاط، شماره گذاری خودرو های تجاری 
و همچنین موتورسیکلت ها دچار مشــکل گردیده است و عماً واحد های تولیدی انبوهی از 
محصولات خود را در پارکینگ های متعدد انبار نموده اند و قابلیت عرضه ندارند که این مسئله 

عاوه بر کاهش تولید، افزایش قیمت محصولات در بازار را نیز به دنبال داشته است.
براساس این نامه در صورت عدم وجود گواهی اسقاط، تولیدکنندگان باید مبلغ مابه ازای آن را 
در صندوق محیط زیست واریز نمایند تا براساس آن بتوان تسهیات مناسبی را برای مشتریانی 

که قصد جایگزینی خودروی فرسوده خود را دارند اختصاص داد.

اخبار کوتاه 

خطیب موقت نمازجمعه تهران با اشاره به روند مذاکرات رفع 
تحریم ها اظهار کرد: امروز مذاکرات از سوی تیم مجرب، انقلابی 
و با انگیزه ما در حال انجام است و ما در این مذاکرات تاکید بر 

ارائه تضمین، رفع تحریم ها و راستی آزمایی داریم.
به گزارش ایسنا، حجت الاسام سید کاظم صدیقی در نماز جمعه دیروز تهران 
در خطبه اول نماز خود با اشــاره به قیام امام حسین )ع( و اهداف ایشان از این 
قیام گفت: یکی از مهم ترین اهداف قیام سیدالشهدا )ع( مساله امامت بود و تاکید 
بر این موضوع که جامعه بشری برای رسیدن به سعادت باید بر ولایت و امامت 
تکیه کند.وی اضافه کرد: امروز سکولارهای داخلی به تبع بی دین های خارجی 
بر این موضوع می دمند که مساله ولایت، مساله زمینی است و آسمانی نیست 
و این ادامه حرکت یزدیان اســت. آنها از نور و هدایت امامت واهمه دارند. امام 
خمینی )ره( با الهام از عاشورا و خون های پاک جوانان این مرز و بوم بار دیگر 
موضــوع امامت و ولایت را در جامعه زنده کردند و اکنون این موضوع به یک 
باور در جامعه تبدیل شــده و مردم ما ولایت فقیه را حرکتی در مسیر حرکت 
 ائمه می دانند و به تعبیر دقیق امام )ره( ولایت فقیه اســتمرار حرکت انبیا )ع(

 است.
خطیب موقت نمازجمعه تهران در بخش دیگری از صحبت های خود با تاکید 
براین که یکی دیگر از اهداف قیام امام حسین )ع( امر به معروف و نهی از منکر 
بود، افزود: امر به معروف و نهی از منکر یک جریان حیات و زندگی است. مردم و 
خواص هر دو باید در این راستا حرکت کنند و ما همه مامور حفظ دین در شئونات 
مختلف زندگی هستیم. دین یک مجموعه است و نمی شود گفت یک قسمت 
از آن از دیگری مهم تر است. اسام یک نظام است و همه احکام اسام با خون 
سیدالشهدا )ع( حمایت شده است و امر به معروف و نهی از منکر یک نظارت 

عمومی و حفاظی برای حفظ احکام اسامی و دین است.
صدیقی در بخش دیگری از صحبت های خود با بیان این که مشکات هرچقدر 
زیاد باشــد قدرت خداوند بالاتر و برتر از حجم مشکات است، افزود: در قرآن 
کریم نســخه ای برای رفع مشکات و آسان کردن آنها بیان شده است و آن 
موضوع تقواست. هر کس تقوا داشته باشد خداوند در مسیر مشکات به او کمک 

می کند و در مسیر سهولت قرار می دهد.
وی با تاکید بر این که در ابعاد مختلف زندگی باید تقوا وجود داشــته باشد از 

جمله تقوای حکومتی، مسئولیتی، فرهنگی و ... اظهار کرد: تقوا به طور یقین 
ســختی ها را نرم می کند افراد باتقوا از سختی ها به راحتی عبور می کنند و بر 

سختی ها پیروز می شوند.
امام جمعه موقت تهران همچنین به پرتاب ماهواره خیام اشاره و افزود: ارسال 
این ماهواره جزو دستاوردهای جدید علمی کشور بود این ماهواره با همکاری 
روسیه به فضا پرتاب شد و اکنون داده های خود را به پایگاه ایرانی مخابره می کند.
وی در ادامه با اشاره به مذاکرات رفع تحریم ها و با تاکید بر این که ایران همچنان 
به تعهدات خود عمل می کند و از سوی طرف های مقابل بدعهدی صورت گرفته 
است، تصریح کرد: در حال حاضر ایران با یک تیم مجرب، انقابی و با انگیزه 
مذاکرات را ادامه می دهند ما بر موضوع اخذ تضمین های لازم، رفع تحریم ها و 
راســتی آزمایی تاکید داریم و در صورتی که این موارد محقق شود آنوقت تیم 
مذاکره کننده ما به مردم می گوید که با ایستادگی و اقتدار شما تحریم ها برطرف 

شد و گشایش هایی در ابعاد جدید ایجاد شد.
صدیقی با بیان این که در مسیر پیش برد اهداف کشور هوشیاری، امیدواری، 
توکل، اتحاد، ولایت مداری و باور به ولایت فقیه بسیار مهم است، اظهار کرد: 
مردم نیز باید در صحنه حضور داشته باشند و دولت را در رفع مشکات یاری 
کند و کمک کند که نقص ها و نواقص رفع شود و انتقاداتی که مطرح می شود 

نیز باید سازنده باشد.
خطیب موقت نمازجمعه تهران با بیان این که دشمنان در جبهه های مختلف 
با ما جنگ دارند و یکی از ابزار آنها در راستای پیشبرد این جنگ شایعه پراکنی 
و دروغ اســت، افزود: آنها در راستای پیشبرد این هدف با استفاده از شبکه های 
اجتماعی تاش می کنند آبروی افراد را ببرند می خواهند دروغ و شایعه را به خود 

مردم بدهند به نحوی که مردم احساس فشار کنند.
وی ادامه داد: در همین رابطه مقابله با این شــایعه پراکنی ها، دروغ پردازی ها، 
تهمت زدن ها که در راســتای برهم زدن اتحاد، وحدت و اعتماد عمومی کشور 

است بسیار مهم است.
صدیقی در بخش پایانی صحبت های خود تصریح کرد: علی رغم تاش های 
دشمنان حضور مردم در مراسم تاسوعا و عاشورای حسینی از نظر کمی و کیفی 
عظیم بود مردم هم در غدیر و هم در عزاداری ها حضور فعالی داشتند و این مردم 

به برکت خون امام حسین )ع( ان شاءالله ایستاده اند.

عضو کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات مجلس با تاکید بر 
اینکه در دولت جدید موانع کمتری برای واردات ماشــین آلات 
معدنی وجود دارد گفت، امکان واردات این ماشین آلات فراهم 
شده اما باید دقت کنیم که به محصولات داخلی ضربه نخورد. 
در عین حال واردات ۵هزار ماشین آلات معدنی مصوبه مجلس 

و لازم الاجراست.
به گزارش اقتصادآناین؛ بهروزمحبی نجم آبادی، عضو کمیسیون برنامه بودجه 
و محاسبات مجلس شورای اسامی در گفتگو با اقتصادآناین درباره چالش های 
موجود در حوزه ماشــین آلات معدنی گفت: به دلیل آشنایی کامل نمایندگان 
مجلس با مشــکات این حوزه، در بودجه ۱40۱ مصــوب کردند که واردات 
۵ هزارماشین آلات معدنی به کشور انجام و دولت هم باید این مصوبه را اجرایی 
کند.این نماینده مجلس یازدهم  در ادامه بیان کرد: یکی از مباحثی که در کشور 
ما مغفول واقع شده و مقام معظم رهبری در دیدار با نمایندگان مجلس و بررسی 

برنامه هفتم توسعه آن را مورد تاکید قرار دادن بحث معادن است.
این نماینده مجلس یازدهم در ادامه گفت: در حوزه  اکتشاف، فرآوری و عدم 
خام فروشی محصولات معادن باید اقدامات و سیاست های لازم در کشور انجام 
شود، که در این مسیر یکی از نکاتی که باید مورد توجه قرار بگیرد ماشین آلات 
به روز و توانمندی اســت که می تواند در این مسیر کمک کند و ارزش افزوده 
بسیار بالایی را هم برای کشور رقم بزند.وی در ادامه افزود: مجلس به واسطه 
اهمیت این موضوع در بودجه ۱40۱ اجازه واردات ماشین آلات معدنی خارجی 
را به دولت داد و دولت باید از این فرصت استفاده کند تا بتوانیم یک نوسازی در 
حوزه ماشین آلات معدنی انجام دهیم.عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
در ادامه خاطرنشان کرد: تاخیر و تعلل دولت در اجرای این مصوبه به هیچ وجه 
قابل قبول نیست. به نظر می رسد حرکت دولت کمی کند است اما شان نظارتی 
مجلس حکم می کند که بر عملکرد دولت نظارت داشته باشیم و از وزارت صمت 

و دولت می خواهیم که به وظیفه خودشان عمل کنند.
محبی نجم آبادی در ادامه تاکید کرد: باید تا جای ممکن از توان داخلی در حوزه 
ماشین آلات معدنی استفاده کرد ولی اگر این توان و پتانسیل در داخل وجود ندارد 
قطعاً باید اقدام به واردات کرد.این نماینده مجلس یازدهم در ادامه افزود: قوانینی 
که در دولت گذشــته وجود داشت بحث ارز بود و برای واردات به طور جدی با 

مشــکل روبرو بودیم. قیمت ارز به طور فزاینده در حال افزایش بود و عرضه و 
تقاضا قیمت را تعیین تکلیف می کرد و هرچه تقاضا بالا می رفت قیمت ارز نیز 

به تبعیت از آن بالا می رفت.
این نماینده مجلس یازدهم ادامه داد: به دلیل وجود همین شرایط دولت گذاشته 
این توانایی را نداشت که اقدام به واردات این ماشین آلات کند. در دولت جدید 
موانع کمتری برای این موضوع وجود دارد  و امکان واردات این ماشــین آلات 
فراهم شده است.به گفته این نماینده مجلس ما به دنبال این نیستیم در حالی 
که در داخل امکان ساخت این ماشین آلات وجود ندارد واردات آنها را نیز ممنوع 
کنیم اما باید با مدیریت حساب شده  تعادل را بین تولید داخل و واردات ایجاد کنیم 

تا به این وسیله معادن ما نوسازی شوند.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس افزود: وزارت صمت باید حتماً برنامه ای 
برای اعطای تسهیات به معدن داران برای نوسازی ماشین آلات شان در دستور 
کار داشته باشد. فاطمی امین نیز وزیر برنامه محوری است معضات حوزه ماشین 
آلات معدنی را به خوبی شناســایی کرده و جهت حرکت درستی دارد اما سیر 
حرکت کندی دارد و ما در جاهایی نیازمند اقدام صریح و سریع هستیم. با این 
وجود وزیر صنعت مســیر حرکت درستی را برای حل معضات ماشین آلات 
معدنی در پیش گرفته، آسیب ها را به خوبی شناسایی کرده و راه حل های بلند 

مدتی نیز برای حل این مشکات ارائه داده است.
وی افزود: وزیر صنعت باید برنامه های کوتاه مدتی را نیز در دستور کار خود قرار 
دهد تا مشکات این حوزه زودتر حل و فصل شود. دولت نیز در این مسیر باید 
پشتوانه ارزی این واردات را فراهم کند که بانک مرکزی در این زمینه باید به او 
کمک کند.این نماینده مجلس متذکر شد؛ در مسیر واردات این ماشین آلات نباید 
ضربه ای به تولیدکنندگان داخلی وارد شود،  تولیدکنندگان داخلی باید تقویت شده 
و برای تقویت آنها از ظرفیت شرکت های دانش بنیان داخلی می توان استفاده 
کرد. و مهمتر از آن شرکت های متعدد داخلی تولید کننده ماشین آلات معدنی 
باید به وجود بیایند و انحصار در این زمینه وجود نداشته باشد تا یک فضای رقابتی 
به وجود بیاید تا در این فضای رقابتی کیفیت بالا برود، در این شرایط می توانیم 
با قیمت تمام شده پایین تری می توانیم این ماشین آلات را بسازیم. در بحث 
واردات هم باید این مسئله وجود داشته باشد ما معتقدیم در زمینه واردات هم باید 

اجازه داده شود تا شرکت های مختلفی کار را انجام بدهند.

خطیب نمازجمعه تهران: عضو کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات؛

 بر اخذ تضمین های لازم 
رفع تحریم ها و راستی آزمایی تاکید داریم

 تعلل دولت در واردات
 ماشین آلات معدنی قابل قبول نیست

ســه اتقاق مهم در بازار اولیه اوراق بدهی دولتی نشان از احتمال شکل گیری 
وضعیت وخیم در بازار اولیه داشته است.

به گزارش اقتصادنیوز، در هفته سوم مرداد ماه سهم خرید بانک ها سومین صفر خود را به ثبت 
رساند. این اتفاق یکی از سه اتفاق مهم بازار اولیه اوراق بدهی دولتی در مرحله دوازدهم بوده که البته 

علت آن را در رصد هفته قبل نیز می توان مشاهده کرد.
عرضه اوراق به بورس و بانک

دولت به منظور تامین کسری بودجه دولت در سال ۱399 در بازار اولیه مشارکت کرد که بانی آن 
در آن زمان بانک مرکزی بود. در این بازار دولت اوراق خود را به مشتریان خود من جمله بورس و 
بانک عرضه می کندو این نهادهای مالی نیز براساس منفعت خود در خرید اوراق مشارکت می کنند.

در همین خصوص بسیاری از تحلیلگران معتقدند هر چه دولت اوراق بیشتری را دراین بازار بفروشد 
احتمال رشد تورم را کمتر خواهد کرد. چرا؟ زیرا پایه پولی رشد کمتری را تجربه خواهد کرد. به عبارت 
دیگر فروش اوراق دولتی در این بازار هر چه بیشتر باشد بیشتر به سود اقتصاد خواهد بود.این در حالی 
است که با این که دولت در هفته های ابتدایی حراج قابل توجهی را تجربه کرده بود اما در این هفته 
ها مشارکت در بازار کاهش پیدا کرده و در هفته سوم مرداد ماه به حداقل خود در سال جاری رسید.

اتفاق اول: فروش حداقلی اوراق در هفته سوم مرداد
طبق داده های وزارت اقتصاد و دارایی در سومین هفته مرداد ماه مجموع اوراق فروخته شده از سوی دولت 
برابر با ۱66 میلیارد و 700 میلیون تومان بوده که نسبت به هفته قبل در حدود تقریبا 94,7 درصد کاهش 

پیدا کرده است. بررسی ها نشان می دهد این کمترین مشارکت مشتریان اوراق در بازار اولیه بوده است.
اتفاق دوم: سهم 1۰۰ درصدی بورسی ها در خرید اوراق بدهی 

به طور کلی در این معامات اوراق در دو بازار پول و بازار سرمایه فروخته می شود. در این هفته 

آمارها نشان می دهند هیچ اوراقی از سوی بانک ها خریداری شده و برای سومین هفته سهم بانک 
ها از مشارکت در این بازار پایین بوده است.در عوض تمام اوراق را بورسی ها خریداری کرده اند که به 
عبارتی صد درصد فروش دولت در این مقطع بوده است.آنچه برخی تحلیل گران در رصد معامات 
اوراق در هفته قبل عنوان کرده بودند علت مشارکت پایین بانکی ها را می توان به وخامت اوضاع 
نقدینگی در این نهاد نسبت داد. موضوعی که در بازار های بین بانکی نیز قابل مشاهده است.از سوی 
دیگر طبق شنیده های اکو ایران نیز تضعیف خرید اوراق ازسوی بورسی ها نیز به ویژگی اوراق بدهی 
ارائه شده از سوی دولت ارتباط دارد.طبق اخبار رسیده به اکو ایران، این ماجرا ریشه در بده بستان 
بورس ها و بانکی ها دارد که نهادهای تامین سرمایه با سپرده گذاری یک ساله و نرخ سود 23 درصد 
جذابیت مشارکت برایشان در بازار اولیه کمتر خواهد بود. در بازاری که بیشترین نرخ سود 22 درصد 

و کمترین تاریخ سررسید نیز ۱4 ماهه بوده است.
اتفاق سوم: رشد نرخ سود موزون در بازار اولیه 

اتفاق سوم به تفکیک اوراق فروخته شده در بازار تعلق دارد. در این بازار به طور کلی دو دسته اراد 
۱07 و ۱09 فروخته شده که البته مشتری تمام آن بورسی ها بوده اند.فروش 69 میلیارد تومانی اراد 
۱07 با نرخ سود 22 درصد و 97 میلیاردی اراد ۱09 با نرخ سود 2۱,۵ درصد موجب شد تا نرخ سود 
موزون افزایش پیدا کرده و از هفته قبل 0,2 واحد درصد بیشتر شود.طبق آمارها نرخ سود موزون در 
بازار اولیه  این هفته برابر با 2۱,7 درصد محاسبه می شود با این وجود رشد نرخ سود موزون در این 
بازار هنوز عامل جدی برای رشد مشارکت مشتریان دراین بازار به حساب نمی آید.بنابراین هم گامی 
سه اتفاق مهم در بازار اولیه در مرحله دوازدهم نشان می دهد در شرایطی که وضعیت تورمی ایران 
در سطح بالایی قرار دارد اندیشیدن تمهیدات در خصوص رشد بیشتر معامات این بازار از الزامات 

اقتصاد ایران در شرایط کنونی قلمداد می شود.

سفیر پیشین کشورمان در انگلیس گفت: در صورتی که ایران 
با متن هماهنگ کننده برجام موافق نباشــد باز هم موضوع 
درگیری نظامی و افزایش تنش در خاورمیانه مطرح می شود 
اما قطعا غرب به این سمت نخواهد رفت و وضعیت محتمل 
این است که پرونده ایران به شورای امنیت ارجاع شده و پس 
از فعال شدن مکانیسم ماشه یا اسنپ بک کلیه تحریم های 

سازمان ملل مجددا علیه ایران اعمال شود.
سیدجال ساداتیان در گفت وگو با ایلنا، در ارزیابی مذاکرات اخیر صورت 
گرفته در وین برای بررسی متن هماهنگ کننده برجام و در پاسخ به این 
سوال که پاسخ مثبت یا منفی احتمالی تهران به آنچه متن نهایی مذاکرات 
احیای برجام خوانده می شــود، چه واکنشی را از سوی کشورهای غربی به 
همراه خواهد داشت، گفت: آنچه در هفته های اخیر رخ داده تاش اتحادیه 
اروپا برای حل مشکل کشورهای این اتحادیه در بحران انرژی ناشی از جنگ 
اوکراین است؛ اروپایی ها در شرایط فعلی به سوی خاورمیانه آمده اند و بخشی 
از انرژی مورد نیاز آنها را عربستان تامین خواهد کرد اما گاز مورد نیازشان را 
باید از ایران تامین کنند و البته به این منظور قبا هم خط لوله به سوی ترکیه 
رفته و امکان انتقال به سوی اروپا وجود دارد. قطر هم می تواند در این زمینه 
ایفای نقش کند اما این همه نیازهای اروپا را تامین نمی کند. آنها به نفت خام 
و بنزین که عمده آن را روسیه الان تامین می کند، نیاز دارند. وی ادامه داد: 

بر این اساس به نظر می رسد که اتفاقات رخ داده یا در شرف رخ دادن به نفع 
اروپایی ها است چرا که در صورت توافق بخشی از تحریم فروش نفت و گاز 
ایران برداشته می شود به همین خاطر آنها در همین آخرین ابتکاری که مطرح 
شده به اینکه روسیه و چین اظهارنظر نکنند و اروپایی ها نیز کشور به کشور 
موضع نگیرند و نماینده اتحادیه اروپا میانجیگری کند، رسیده اند تا توافق 
حاصل شود. در این شرایط آمریکا هم همراه است و در اولین واکنش گفته 
شد که واشنگتن با طرح مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا یا هماهنگ 
کننده برجام موافق اســت. این دیپلمات پیشین در خصوص احتمال عدم 
موافقت ایران با طرح اروپا گفت: در صورتی که ایران با این متن موافق نباشد 
باز هم موضوع درگیری نظامی و افزایش تنش در خاورمیانه مطرح می شود 
اما قطعا غرب به این سمت نخواهد رفت و وضعیت محتمل این است که 
پرونده ایران به شورای امنیت ارجاع شده و پس از فعال شدن مکانیسم ماشه 

یا اسنپ بک کلیه تحریم های سازمان ملل مجددا علیه ایران اعمال شود. 
ساداتیان در پاسخ به این سوال که آیا غرب در شرایطی که با بحران اوکراین 
و بحران تازه تایوان مواجه است حاضر می شود با بازگرداندن پرونده ایران به 
شورای امنیت بحران دیگری را شکل دهد، گفت: تهدید به درگیری نظامی 
قطعا مطرح خواهد شــد اما غرب به دلیل مباحثی که مطرح شد به سمت 
استفاده از گزینه نظامی نخواهد رفت اما در صورت عدم موفقیت مذاکرات 

بازگشت کلیه تحریم ها علیه ایران محتمل است.    

سهم 100 درصدی بورسی ها در خرید اوراق بدهی؛ ساداتیان سفیر پیشین کشورمان در انگلیس:

 رمزگشایی از بده بستان
 بورسی ها و بانکی ها

 در صورت شکست مذاکرات
 استفاده غرب از »مکانیسم ماشه« محتمل است

محمد اشرفی اصفهانی، رئیس سابق هیأت بدوی تخلفات نهاد ریاست 
 جمهوری، به جماران گفت: فضای مجازی پر است از صحنه هایی که 
مأمور نیروی انتظامی دختر خانمی که حجابش را رعایت نکرده با زور به 
داخل ماشین می برد. کدام شرع اسلام اجازه می دهد این کار انجام 
شود؟! همه اینها خلاف شرع است و اثرات نامطلوب می گذارد و منجر 
می شود که خانواده این فرد جوان هم به طور کلی از دین فاصله بگیرند. 
باید روش را اصلاح کنید و روشی که خدا و پیامبر)ص( دستور داده را در 
پیش بگیرید؛ با تهدید، ارعاب و غضب نمی شود کسی را ارشاد کرد. 
فردی که امر به معروف و نهی از منکر می کند خودش باید صالح باشد.

رئیس سابق هیأت بدوی تخلفات نهاد ریاست  جمهوری با تأکید بر اینکه زنان جامعه 
ما عفت و پاکدامنی را دوست دارند، گفت: باید کاری کنیم که پسرها با عفت و پاکدامنی 
چشمشان را از نامحرم نگه دارند و دختران ما با حفظ عفت و پاکدامنی خودشان آنچه مایه 
عزت برای جامعه اسامی ما هست را درک کنند. ولی وقتی ما جوانان را مجبور کنیم، 
نتیجه عکس گرفته می شود. مشروح گفت و گوی جماران با حجت الاسام و المسلمین 

محمد اشرفی اصفهانی را در ادامه می خوانید:
امام حسین)ع( یکی از اهداف قیام خود را احیای امر به معروف و نهی 
از منکر عنوان کرده اند. به نظر شما ارکان امر به معروف و مقصود امام 

حسین)ع( از امر به معروف و نهی از منکر چیست؟
امام حسین)ع( در جهت احیاء امر به معروف و نهی از منکر قیام کرد. یعنی پایه و اساس 
قیام اباعبدالله الحسین)ع( امر به معروف و نهی از منکر بود و فرمود من بر یزید خروج کردم 
نه به خاطر متاع دنیا، پست و مقام و ریاست و اینکه مردم را به جان هم بیاندازم، هدفم 
این است که جامعه را اصاح کنم. یزیدی که کانون شرک و ظلم و بیدادگری است می 
خواهد خودش را به عنوان امیرالمؤمنین مطرح کند، من هرگز نمی توانم چنین روزی را 
تحمل کنم.من تمام مسائل انقاب اسامی را حضور داشته ام و واقعا دارم از این اوضاع و 
احوال رنج می برم. امام عظیم الشأن و شهدای بزرگواری که هر کدام امام منطقه خودشان 
بودند، مثل شهدای بزرگوار محراب آیت الله مدنی، آیت الله دستغیب، آیت الله صدوقی و 
پدر بزرگوار ما و مرحوم شهید بهشتی که به فرمایش امام ایشان خودش یک امت بود یا 

شهید مطهری، شهید مفتح و دیگرانی که در صحنه بودند و از دنیا رفتند و بعد هم شهدای 
دفاع مقدس، اهداف عالیه ای داشتند.

امر به معروف و نهی از منکر فقط مربوط به حجاب نیست
مصادیق مهم امر به معروف و نهی از منکر در جامعه امروز ما چیست؟ 
کســی که امروز به عنوان منکر مورد رنجش شما شده و کسی به آن 

توجه نمی کند، چیست؟
متأسفانه دستگاه های اجرایی یا فرهنگی ما طوری عمل کرده اند که تا از امر به معروف 
و نهی از منکر صحبت می کنیم بافاصله ذهن مردم را به بحث حجاب منتقل می کند. 
البته حجاب جزو ضروریات دین است و چندین آیه قرآن در باب حجاب داریم؛ اما اینکه امر 
به معروف و نهی از منکر را به موضوع حجاب خاصه کنیم، مسأله این نیست.ارزش های 
الهی، مقدســات اسام و قرآن، نماز، روزه، خمس، حج و جهاد و مبارزه با رانت خواری، 
دروغگویی و اختاس از مصادیق امر به معروف و نهی از منکر است؛ نه اینکه بند کنیم به 

خانمی که مثا چهار تار موی او از مقنعه در آمده است.
زمانی که در دانشــگاه تهران علمای بزرگ تحصن کرده بودند، چون امام قرار بود از 
پاریس به تهران وارد شــود و راه ها را بسته بودند، تهران مملو از جمعیت و کل کشور 
ملتهب بود. در رأس تحصن کنندگان آیت الله منتظری، آیت الله طالقانی، شهید مطهری 
و شهید بهشتی بودند و من هم طلبه جوانی در رکاب پدر بودم که ایشان هم در مسجد 
دانشگاه تهران تحصن کرده بودند. 30 درصد از زنانی که در خیابان ها تظاهرات می کردند 
اصا حجاب نداشتند اما دیدند لازمه استقبال از امام این است که باید حجاب داشته باشند 
و بعد از مدتی همه صحنه ها عوض شد و دختران بد حجاب به میل خودشان با حجاب به 
میدان آمدند و یکپارچه، همان زمانی که هنوز طاغوت حضور داشت و انقاب پیروز نشده 
بود، همه زنان محجبه شدند. نشان داد که زنان جامعه ما عفت و پاکدامنی را دوست دارند.

ما باید کاری کنیم که زنان با رغبت چادر خودشان را در آغوش بگیرند
 ما باید کاری کنیم که زنان با رغبت چادر خودشان را در آغوش بگیرند و از چادر استقبال 
کنند؛ نه اینکه به جبر آنها را وادار کنیم حتما باید با حجاب باشید. کجای اسام این جبر 
را گفته است؟! نتیجه این جبر، عکس قضیه است. من اخیرا صحبتی از مرحوم آیت الله 
العظمی صافی گلپایگانی را در همین قضیه دیدم که مبادا یک امر به معروف نه تنها تأثیر 

نگذارد بلکه طرف مقابل را جری کند. یعنی خواه ناخواه معروف منکر می شود.باید کاری 
کنیم که پسرها با عفت و پاکدامنی چشمشان را از نامحرم نگه دارند و دختران ما با حفظ 
عفت و پاکدامنی خودشان آنچه مایه عزت برای جامعه اسامی ما هست را درک کنند. 
ولی وقتی ما جوانان را مجبور کنیم، نتیجه عکس گرفته می شود. الآن دارم صحنه هایی 
را می بینم که یک عده جری می شــوند و عده ای اگر معتقد به حجاب باشند و طور 
دیگری خودشــان را نشان می دهند و لجاجت به خرج می دهند و می خواهند با این 

ماجرا به نظام ضربه بزنند.
فشار اقتصادی دارد مردم را از کوره به در می برد 

 مشــکات اقتصادی دامنگیر جامعه ما شده و فشار اقتصادی دارد مردم را از کوره به 
در می برد و واقعا مردم دارند صبر و شکیبایی خودشان را در حد انتحار نشان می دهند 
و حاضر نیســتند خدای ناکرده لطماتی به انقاب وارد شود. چون بالأخره این انقاب 
دستاوردهای بالایی داشته و بزرگانی را در این راه تقدیم کرده و صدها هزار شهید داده 
ایــم. باید خون های این عزیــزان را حفظ کنیم نه اینکه خدای ناکرده کاری کنیم که 

جوانان ما زده شوند.
به نظر من مسأله امر به معروف و نهی از منکر خیلی مهم است. اولا باید شرایط را کاما 
بررســی کنند و افرادی که می خواهند آمر به معروف باشند خودشان باید آدم صالحی 
باشند. فضای مجازی پر است از صحنه هایی که مأمور نیروی انتظامی دختر خانمی که 
حجابش را رعایت نکرده با زور به داخل ماشین می برد. کدام شرع اسام اجازه می دهد 

این کار انجام شود؟!
همه اینها خاف شرع است و اثرات نامطلوب می گذارد و منجر می شود که خانواده این 
فرد جوان هم به طور کلی از دین فاصله بگیرند. باید روش را اصاح کنید و روشی که خدا 
و پیامبر)ص( دستور داده را در پیش بگیرید؛ با تهدید، ارعاب و غضب نمی شود کسی را 
ارشاد کرد. فردی که امر به معروف و نهی از منکر می کند خودش باید صالح باشد. ما در 
روایت داریم که حضرت علی)ع( خواستند زنی که منحرف رفته بود را دستور رجم بدهند و 
فرمودند هرکسی خودش را صالح می داند او را رجم کند.یعنی کسی که می خواهد کاری 
را به عنوان وظیفه الهی انجام بدهد باید خودش را صالح بداند و عالم، فرهیخته، متعهد، 
متدین و پاکدامن باشد. ما به نیروی انتظامی اهانت نمی کنیم ولی خواهش من این است 

که آقایان در این ماجرا تجدید نظر کنند. اولا امر به معروف و نهی از منکر فقط مربوط 
به حجاب نیست و حجاب بخش کوچکی از آن است. باید کسانی که به این مقوله وارد 

می شوند دوره آموزشی طی کنند.
گاهی در همین کلیپ ها می بینیم که بدحجاب ها و بی حجاب ها درگیر 
می شــوند و چادر و روسری از سر هم می اندازند. اولا توصیه شما به 
مردم چیست و ثانیا به نظر شما دود این درگیری های مردم به چشم 

چه کسی خواهد رفت؟
جواب این خیلی روشن است. اولا طرز برخورد در نهی از منکر خیلی مهم است و عرض 
کردم که باید اینها دوره ببینند و خیلی حساب شده کار کنند و طوری باشد که اگر انسان 
بخواهد با منکری، اعم از حجاب و غیر حجاب، برخورد کند تماشاچیان هم جانبداری کند؛ 
نه اینکه عکس قضیه باشد. ما الآن داریم می بینیم صحنه هایی که گاهی اتفاق می افتد 
و متأسفانه داستان عکس اتفاق می افتد. یعنی مردم نظاره گر طرفدار خانمی می شوند که 

حجاب او زیر سؤال رفته است.
 چرا این طور عمل کرده ایم که نه تنها موفقیتی نصیب ما نشد

 بلکه ما آنجا زیر سؤال رفتیم
 خود من در این صحنه ها محکوم شدم و مردم من را محکوم کردند و نه تنها از من 
دفاع نکردند بلکه از آن خانم بد حجاب دفاع کردند. نباید این طور باشد، این اشتباه در کار 
ما است. چرا این طور عمل کرده ایم که نه تنها موفقیتی نصیب ما نشد بلکه ما آنجا زیر 
سؤال رفتیم و مورد نفرت و بازجویی قرار گرفتیم که به تو چه ربطی دارد؟! باید طوری 
برخورد کنیم که آنها هم با ما همصدا شوند و وقتی طرف مقابل دید کارش اشتباه است، 

چادر هم می پوشد؛ ولی نتیجه این طور برخورد کردن ها عکس است.
باید در حفظ و نگهداری انقاب مخصوصا برای نســل های ســوم و چهارم که از 
ارزش های دینی بی خبر هستند و فضاهای مجازی هم پر از صحنه های زشت است، 
خیلی حســاب شده کار و تاش کنیم که اینها در دامن پدر و مادر و آموزش و پرورش 
حرکت کنند و صدا و سیما هم نقش حساب شده ای داشته باشد تا بتوانیم اثرات خوبش 
را در جامعه ببینیم؛ نه اینکه خدای ناکرده منجر به این شود که حس بدبینی نسبت به 

مسئولین جمهوری اسامی پیش بیاید.
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